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The narrator is at an observatory in Ottershaw when explosions are witnessed on Mars,
causing interest among the scientific community. Later a "meteor" lands on Horsell
Common, southwest of London, close to the narrator's home in Woking, Surrey. He is
among the first to discover that the object is a space-going artificial cylinder. When the
cylinder opens, the Martians - bulky, octopus-like creatures the size of a bear - briefly
emerge, show difficulty in coping with the Earth's atmosphere, and rapidly retreat into
the cylinder. A human deputation moves towards the cylinder, but the Martians
incinerate them with a heat-ray weapon, before beginning the construction of alien
machinery.
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书评

前几天看了这本小说，听说，电影正是根据这部小说改编的。
小说讲述的是十九世纪末的英国，在一夕之间沦为火星人屠杀地狱的故事。小说伊始，
主人公便透过天文望远镜观测到了火星的异常活动。当然，一并观测到这一现象的，还
有诸多天文爱好者以及专家。但是，由于对宇宙认识的...  
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还没看《黑暗森林》，但这本《世界大战》的确充满了负能量，书中包括两个故事：《
世界大战》与《莫罗博士的岛》。 《世界大战》
霍金说过，不要没事就往宇宙打信号，因为不知道会招来好人还是恶人。人类为什么要
找到外星人？这样相安无事地活着不好么？万一真的来了一群只想...  
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